

【热卖】简约时尚客厅茶几/玻璃茶几/不锈钢茶几

产品名称	【热卖】简约时尚客厅茶几/玻璃茶几/不锈钢茶几
公司名称	霸州市胜芳镇明月家具厂
价格	.00/个
规格参数	品牌: ing ue 型号:T-44 材质:铁管电镀+钢化玻璃
公司地址	霸州市胜芳镇开发区家具城南
联系电话	86-03165669618 13930693689

产品详情

品牌	ing ue	型号	T - 44
材质	铁管电镀+钢化玻璃	风格	现代
高度	45 (cm)	颜色	喷砂
保修	1 (年)	重量	21.5 (kg)
可否定做	可以	材质属性	玻璃家具
可否折叠	可以	贸易属性	自产自销
适用场合	客厅	产品类别	茶几

1.产品简约、大方；2.桌边和桌脚设计为圆弧形,以保护您的使用安全；3.所有五金玻璃产品,均使用钢化玻璃；保养说明：1.用清洁剂或中性皂液的抹布擦拭可去除灰尘；2.注意不可用水泡或暴晒或用力撞击；3.搬动时建议您用搬的方式,而不是用推的方式；4.良好的使用可延长产品的使用寿命。

product is contracted, generous,2 and table to table circular design, feet to protect your use safety,3 all products, using hardware glass of toughened glass,maintenance instructions:1. use cleaner or neuter soap can remove dust the dishcloth,2. note not insolate or forcibly with blisters or hit,3 when recommend you move move, instead of using the way,4 good use can prolong the service life of the product.

我厂位于全国最大家具生产集散地之一的名镇胜芳，本厂专业生产制作不锈钢家具，具有十余年的生产经验，销售遍及全国。本厂生产的产品款式新颖，品质上乘。本厂引进先进的生产设备及工艺，聘请专业技术人员，且致力追求质量与款式的领先，凭借多年的设计与制造经验以其优良的品质深受国内外客商青睐。生产的产品有：不锈钢系列茶几、餐台、咖啡台、电视柜、电话架、展示架等系列产品。我们以“优良的品质，合理的价格及优质的服务”为经营理念，追求产品的舒适性，安全性和实用性。先进的设备，专业的设计，精确的制作，完善的质量保证体系和及时售后服务是我们对每一位客户的承诺，希望用我们辛勤的工作换取您舒适的家具环境。我厂位于全国最大家具生产集散地之一的名镇胜芳，本厂专业生产制作不锈钢家具，具有十余年的生产经验，销售遍及全国。本厂生产的产品款式新颖，品

质上乘 .

bazhou mingyue furniture co., ltd. (mingyue) is located in the triangle zone of beijing, tianjin and baoding. enjoying convenient transportation network and flourishing economic environment, a propitious place gave birth to great men. mingyue is located in one of the largest furniture towns in china-shengfang town. since our establishment, we have always insisting on listening attentively to every customer's requirement. therefore, we have won customer's favor gradually, and built a set of entire enterprise administrative system successfully. we have greatly improved our quality and comprehensive capabilities to establish an excellent enterprise with painstaking efforts for many years. our products have attained a leading position in the industry, and we have founded worldwide sales networks covering many countries and regions.

our company strictly adheres to the principle of "quality first, supreme purpose of customer", and runs complying with quality tenet of "constantly perfecting our skill". we always serve customers with satisfactory products. we sincerely hope to work with friends from all walks of life hand in hand for common development and a better future.